
 

11a Acta de la Junta de Veïnes i Veïns de Cabrianes. 

 
 

ACTA núm. 11 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del 
Poble de Cabrianes, que va tenir lloc a la 1a convocatòria el dia 28 de 
novembre de 2023, al local de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 
 

Presidenta 
.- Sra. Neus Solà 

 
Vocals  

.- Sra. Ceci Estrada (ERC) 
.- Sra. Montse Matamala (ERC) 

.- Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 
 

Assisteixen també, el Sr. Guillem Quintana, Alcalde Pedani, qui alhora és 
vocal de la Junta i la Sra. Glòria Gener, Presidenta de l’AAVV de Cabrianes. 
 

S’excusa el Sr. Andreu Picañol (ERC) 
 

Secretària: 
Núria Creus  

 
 
 
A Cabrianes, essent el dia 28 de novembre de 2023, a les 20:00 hores, es van 
reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus 
Solà i l’assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre 
representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de 
Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus, amb la 
finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats 
reglamentàriament. 
 
Obre la sessió la Sra. Neus Solà, Presidenta. 
 
Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es 
relacionen a l’ordre del dia, i s’adopten els següents: 
 
 
 

ACORDS 
 
1. Ratificació de l’acte anterior 

Es fa lectura de l’acta núm. 10 corresponent a la sessió ordinària de la Junta 
de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, celebrada el passat 26 



 

d’octubre del 2023, al no introduir-se esmenes, s’aprova per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions: 
 
2.1 Valoració de les Festes de tardor i Fira de l’Oli 
Els membres de l’OTP valoren molt positivament l’organització i el 
desenvolupament tant de les festes de tardor, com de la fira de l’Oli. 
Coincideixen en que van rebre molts visitants. No obstant, consideren que 
l’esmorzar hauria d’haver començat més d’hora. 
 
El Sr. Guillem Quintana informa que la parada de l’AAVV va aconseguir 12 socis 
nous i apuntar a 40 persones com a figurants pel pessebre vivent. 
 
2.2 Cementiri municipal 
La Sra. Neus Solà informa que el cementiri de Cabrianes és de titularitat 
municipal. No obstant, la seva gestió no està inclosa dins el contracte de 
concessió dels serveis funeraris de l’Ajuntament. Per ara, doncs, s’haurà de 
seguir gestionant per la Germandat Sant Ramon. 
 
2.3 Gestió d’equipaments 
Atès que el Sr. Andreu Picañol no ha pogut assistir a la sessió d’avui i és la 
persona que va proposar incloure a l’ordre del dia aquest punt, s’acorda tractar 
aquest assumpte en la propera reunió. 
 
2.4 Arbres pati-escola Els Pins 
El Sr. Guillem Quintana informa que va assistir a la reunió del Consell Escolar.  
 
L’Escola, ha informat de la seva voluntat de mantenir els troncs dels pins 
principals que s’han tallat i que durant aquests dies s’han guardat al pati del 
centre, ja que han donat molt joc als infants durant aquests dies i alhora es 
considera que tenen un alt valor sentimental. No obstant, caldria, com a 
mínim, collar-los. 
 
S’acorda, que prèviament, el tècnic municipal competent ho revisi per raons de 
seguretat. 
 
Els troncs restants es destinaran al Pessebre Vivent.  
 
2.5 Esdeveniment Cabrianès/esa de l’any 
L’Alcalde pedani proposa celebrar aquest esdeveniment amb la finalitat de 
guardonar a persones que són o han estat rellevants pel municipi. 



 

 
Es proposa exposar-ho a l’Assemblea general i redactar unes bases que regulin 
el procés. 
 
Aquest esdeveniment formaria part de la programació d’actes de les festes 
d’estiu. 
 
 
2.6 Actuació “Electrobacasis” 
El Sr. Guillem Quintana, informa que aquest dijous, juntament amb el Sr. 
Benjamí Oller, el regidor de cultura de l’Ajuntament de Sallent, el Sr. Diego 
Miranda, acompanyat del seu equip de cultura visitaran la Fàbrica Berenguer a 
efectes de valorar la idoneïtat de l’espai per organitzar l’actuació 
d’Electrobacasis. 
 
Es creu que hi haurà problemes d’accessibilitat. 
 
2.7 Obra de teatre per Festes d’Estiu 
El Sr. Guillem Quintana informa de que actualment s’està treballant en 
l’organització d’una obra de teatre per a les Festes d’Estiu. Per ara, hi ha 
confirmades unes 5 persones per a fer d’actors i actrius, així com força gent 
que pretén col·laborar-hi. 
 
2.8 Pintar el muret a la Plaça de la Vinya 
Els membres de l’OTP han decidit pintar un mural al muret existent a la Plaça 
de la Vinya. La idea és representar-hi una vinya. 
 
S’acorda demanar propostes a diferents artistes, entre ells al Txema (qui va fer 
els altres dos murals) i finalment plantejar en el marc de l’Assemblea les 
diferents opcions d’estil o d’art i votar-ho. 
 
2.9 Àrea deixalles C. Sant Ramon 
La Sra. Neus Solà informa que el regidor Miquel Estruch té previst incloure 
aquesta intervenció al pressupost de l’any 2024. La forma en que s’arranjarà 
l’espai per evitar el desplaçament dels contenidors, es decidirà properament. 
 
2.10  Residus empreses “Viandes” del P.I Cal Berenguer 
L’Alcalde pedani informa que té constància d’actituds antireglamentàries per 
part d’aquesta empresa en relació als residus. S’acorda informar al Consorci de 
Residus a fi que els adverteixi i si s’escau, adopti les mesures pertinents. 
 
2.11 Desperfectes banc (cr. Ginesta) i pilona (cr. Sant Ramon) 



 

S’han produït sinistres que han causat desperfectes al banc del C/ Ginesta i a la 
pilona del C/ Sant Ramon. La Presidenta informa que n’ha donat trasllat al 
regidor de via pública, el Sr. Miquel Estruch per a que s’ocupi de la seva 
substitució.  
 
Així mateix, s’han causat desperfectes al semàfor de davant del Cafè. Els fets 
s’han posat en coneixement de la Policia Local. 
 
2.12  Pressupostos, projectes, prioritats 
La Sra. Neus Solà informa que el pressupost de l’any 2024 serà continuista.  
 
3. Nous temes: 
 
3.1 Canvi de data reunió del desembre 
Estava previst celebrar la propera reunió el 19 de desembre. S’acorda 
modificar-ho i celebrar-la el proper 9 de gener de 2024. 
 
4. Temes a tractar en futures reunions. 
No n’hi ha. 
 
5. Assumptes sobrevinguts 
L’Alcalde pedani informa que té constància de que hi ha menors del municipi 
que s’enfilen a sobre del contenidor de darrere el pavelló, amb el perill que 
això suposa.  
 
S’acorda, en primer lloc, informar als pares i en segon, demanar al Gabriel 
Comas o bé al Sr. Soldevila que dissenyin algun sistema de protecció, tipus 
tapa. 
 
La Sra. Montse Matamala proposa desbrossar els marges que hi ha davant de 
Cal Caticó a fi de fer segura la ruta circular existent, que ara obliga a passar pel 
voral de la carretera. 
 
La Sra. Neus Solà exposa que properament es subhastaran les dues places 
d’aparcament de titularitat municipal existents al bloc de pisos del C/ Sant 
Ramon. El preu que s’obtingui de la venda es destinarà a pressupostar 
inversions per a Cabrianes. 
 
Finalment, la Presidenta informa que des de l’àrea de comunicació de 
l’Ajuntament s’ha comprat una pancarta per La Marató a instal·lar a Cabrianes. 
 
6. Precs i preguntes 



 

No n’hi ha 
 
I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta 
quan són les 22:30 i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono 
fe. 

 
 
 
 
 


